



United Arab Emirates

## مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

Notice No. : CBUAE/MMD/2021/4222  
Date : 07/09/2021  
Class : Restricted  
To : All Banks Operating in the UAE  
Subject : Issuance of Islamic Certificates of Deposits

اشعار رقم : CBUAE/MMD/2021/4222  
التاريخ : 2021/09/07  
التصنيف : محظور  
إلى : كافة البنوك العاملة في الدولة  
الموضوع : إصدار شهادات الإيداع الإسلامية

After greetings,

تحية طيبة وبعد،

Effective **04 October 2021**, the Central Bank of the UAE (CBUAE) will amend the schedule of issuance of Murabaha-based Islamic Certificate of Deposits for the following tenors: 1-month, 3 months, 6 months, and 12 months.

سيقوم المصرف المركزي، اعتباراً من **04 أكتوبر 2021**، بتعديل جدول إصدار شهادات الإيداع الإسلامية القائمة على مرابحة السلع لفترات الاستحقاق الآتية: شهر واحد، 3 أشهر، 6 أشهر، و12 شهراً.

The objective of introducing such amendment is to align the issuance schedule of those tenors with the issuance schedule of similar tenors of Monetary Bills, i.e., on the first Monday of each Reserve Maintenance Period. Should a given Monday not be a business day, the tender shall be shifted to the next valid business day.

الهدف من إدخال هذا التعديل هو مواءمة جدول إصدار شهادات الإيداع الإسلامية لفترات الاستحقاق المذكورة مع جدول إصدار الأذونات النقدية للفترات المماثلة، أي في أول يوم اثنين من كل فترة احتفاظ بالاحتياطي الإلزامي. وإذا تصادف ان كان يوم الاثنين عطلة، فسيتم تحويل المزاد إلى يوم العمل التالي لنهاية العطلة.

Meanwhile, the CBUAE will continue with the issuance of the 1-week Islamic Certificate of Deposits, on a daily basis, to cater for day-to-day liquidity management needs for licensed financial institutions that carry on all or part of their activities and business in accordance with the provisions of Shariah rules.

في غضون ذلك، سيواصل المصرف المركزي إصدار شهادات الإيداع الإسلامية لفترة استحقاق الأسبوع الواحد، على أساس يومي، لتلبية الاحتياجات اليومية المتعلقة بإدارة السيولة للمنشآت المالية المرخصة التي تمارس كافة أعمالها وأنشطتها أو جزء منها وفقاً لأحكام الشريعة الإسلامية.





مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي  
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

Bidding for the Islamic Certificate of Deposits for all tenors will be conducted through the Treasury Platform of the CBUAE from 12:00 to 13:00 hours.

سيتم تقديم العروض للحصول شهادات الإيداع الإسلامية لجميع فترات الاستحقاق من خلال منصة الخزينة التابعة للمصرف المركزي من الساعة 12:00 إلى الساعة 13:00.

Any queries in this regard may be addressed to the Monetary Management Department of CBUAE by emailing to:

ويمكن توجيه أية استفسارات في هذا الشأن إلى دائرة العمليات والسياسة النقدية بالمصرف المركزي من خلال البريد الإلكتروني:

Monetary.Management@cbuae.gov.ae

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

إبراهيم عبيد الزعابي  
مساعد المحافظ لشؤون السياسة النقدية والاستقرار المالي  
Ebrahim Obaid Al Zaabi  
Assistant Governor for Monetary Policy & Financial Stability

